
 
Protokół Nr 14/09 

z odbytego posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa… 
w dniu 24 listopada 2009 r. o godz. 14.30 

w sali konferencyjnej  Urzędu Miejskiej w Rzepinie. 
 

Obecni:                                            
 
1.Dudzis Jarosław 
2.Pych Andrzej                    
3.Adamski Andrzej 
4.Radzik Marek 
5.Bulcewicz BoŜena 
6.Udziela Andrzej 
 

Komisja odbyła wspólne posiedzenie z Komisją Rolnictwa… . 
Obradom przewodniczył – Przewodniczący Komisji … Pan Andrzej Udziela. 
Komisja zajmowała się opiniowaniem projektów uchwał , przygotowanych na 
sesję RM, która odbędzie się w dniu 26.11.2009r.  

 
Na wstępie komisja wysłuchała dyrektora MDK Pana Tomasza Sidorkiewicza, 
który poinformował , Ŝe w MDK są następujące etaty : 
-księgowa  - 1/3 etatu, 
-animator kultury – 1,0 etat ( w tym: kasjer, sekretariat, instruktor), 
-plastyk – 1,0 etat, 
-sprzątaczka  -0,5 etatu, 
-sprzątaczka – portier – 1, 0 etat, 
-konserwator-portier – 0, 5 etatu, 
-obsługa sprzętu audio-video – 1,0 etat (akustyk, kinooperator), 
-dyrektor – 1,0 etat. 
 
Drzeńsko – animator kultury – 1,0 etat 
 
Gajec – animator kultury – 1,0 etat 
 
 
Instruktorzy: 
Grupy teatralne, zespoły muzyczne, zespoły taneczne, koła zainteresowań – 
umowa zlecenie, umowa o dzieło lub wolontar iat. 
Obsługa  sprzętu estradowego – umowa zlecenie. 
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Sułów 
 
Opiekun świetlicy – umowa zlecenie 
 
 
Radów 
Serbów 
 
W kaŜdym z  wymienionych sołectw istnieje świetlica , w której pracuje osoba 
skierowana  z Urzędu Pracy na przygotowanie zawodowe lub staŜ. 
 
Ponadto przy MDK działają następujące zespoły i grupy : 
-Chór Wrzosy; 
-Kapela Kaziuki; 
-Shema; 
-młodzieŜowa grupa lokalna ; 
-dziecięca grupa wokalna; 
-variete- grupa taneczna i wiele innych. 
 

 
Działa równieŜ pracownia plastyczna – zajęcia - grupa młodsza od 5-7 lat. 
Grupa Horyzont –dzieci powyŜej 8 lat oraz grupa młodzieŜy i dorosłych. 
Prowadzona jest teŜ galeria , gdzie moŜna zobaczyć wystawę prac malarskich. 
Jest równieŜ Kino Chrobry (kinooperator –Mariusz Szpakowski). 
Poza tym odbył się plener malarski pt. „Inicjacje sztuki w Rzepinie 2009” zasięg 
pleneru był ogólnopolski, byli artyści od Krakowa po Gdańsk , prace zostaną 
pokazane  szerszej publiczności w formie kalendarza (pisemna informacja stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu). 
 
Ad.6.1. w sprawie zmian budŜetu i w budŜecie. 
Pani skarbnik wyjaśniła, Ŝe w wersji jaką radni otrzymali wcześniej było 
zapisane , Ŝe zwiększają się dochody. W chwili obecnej zmieniło się – dochody 
się zmniejszają w związku z tym , Ŝe OPS  wystąpił do Urzędu Wojewódzkiego 
o zmniejszenie środków , które  do końca roku nie zostaną wykorzystane i 
muszą być zwrócone do Urzędu Woj. - 143.380zł.są to środki na zasiłki na 
zadania zlecone (świadczenia rodzinne). 
 
Natomiast o kwotę 505zł. zwiększą się dochody – dotacja na zadania zlecone , 
środki z przeznaczeniem na składki na ubezpieczenie zdrowotne osób, które  
pobierają zasiłek z OPS. 
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Ponadto jest pilna potrzeba wymiany  pieca w przedszkolu nr 3 w Rzepinie – 
jest to kwota 23.000zł. (demontaŜ starego pieca i montaŜ nowego plus piec). 
Poza tym wypłynął problem słabego ciśnienia wody pomiędzy przedszkolem 
nr 2 , a budynkiem przy ul. Woj. Polskiego 4  (rury są zakamienione) – 
10.800zł. 
 

Pytań nie zgłoszono. 
 
Komisja pozytywnie zaopiniowała  ww. projekt uchwały. 
 
 
Ad.6.2. w sprawie zmiany uchwały nr XXVI/95.08 RM z dn.29.12.2008r. w 
sprawie przyjęcia GPPRPA i Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 
Rzepin na 2009r. 
 
Pani Ewa Sierant-Lipnicka wyjaśniła, , Ŝe w związku z tym , Ŝe wpłynęła 3 rata 
wpłaty za pozwolenie na sprzedaŜ napojów alkoholowych zwiększa się środki o 
kwotę 22.400zł. 
Środki będą przeznaczone na doposaŜenie placów zabaw. 
Pan J.Dudzis pytał , które place zabaw będą doposaŜone, 
Pani Sierant- lipnicka odpowiedziała, Ŝe plac przy ul. Chrobrego , a w następnej 
kolejności przy ul. H. Sawickiej. 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
Komisja pozytywnie zaopiniowała  ww. projekt uchwały. 
 

Ad.6.3. w sprawie stawek w podatku od nieruchomości. 
 

Pani Anna Antoszewicz poinformowała, Ŝe radny Dudzis prosił o podanie 
porównywalnej powierzchni budynków pod działalność gospodarczą z roku 
ubiegłego i z bieŜącego. 
W zestawieniu wykazano , Ŝe br. budynki obejmują powierzchnię 93,695m2. 
Natomiast w ub.r. była to powierzchnia 101.522m2 , a zatem jest spadek pow. 
budynków wiązanych z działalnością gospodarczą z uwagi na to, Ŝe jest kryzys i 
część  przedsiębiorców z działalności rezygnuje. Pan J.Dudzis zwrócił uwagę , 
Ŝe jest teŜ sporo przedsiębiorców , którzy rozpoczynają działalność. 
Pani Anna Antoszewicz poinformowała, Ŝe nie moŜna podawać powierzchni , 
poniewaŜ jest jeszcze miesiąc do końca roku i ta powierzchnia moŜe się 
zmienić- podano powierzchnie aktualne. 
Jeśli chodzi o grunty pod działalność gospodarczą- w br. 670.351m2  ,w  
ubiegłym roku 766.623m2. 
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Co to są grunty pozostałe pytał p.J.Dudzis. 
Pani Antoszewicz wyjaśniła, Ŝe są to wszystkie grunty , które nie  są związane z 
działalnością gospodarczą i nie są to grunty pod wodami. 
Grunty, które były opodatkowane jako grunty  pozostałe, w konsekwencji są 
gruntami rolnymi lub leśnymi. 
Wcześniej nie były kwalifikowane jako rolne. 
Podstawa do  tego jest informacją z ewidencji gruntów. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
 Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała  ww. projekt     
 uchwały. 
 

Ad.6.4.w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości. 
 
Pani Anna Antoszewicz poinformowała, Ŝe wkradł się drobny błąd jest napisane 
„ administrowaniem mieniem gminnym”  winno być „ administrowaniem  
mieniem komunalnym”. 
Pytań na wniesiono. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała  ww. projekt uchwały. 
 
Ad.6.5. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 
transportowych na terenie Gm. Rzepin. 
 
Pani Anna Antoszewicz poinformowała, Ŝe stawki w stosunku do roku 
ubiegłego nie uległy zmianie ze względu na to, Ŝe stawki podatku od środków 
transportowych są juŜ  i tak wysokie. W związku   z czym zachowały się  na 
poziomie roku ubiegłego.  
Pytań na wniesiono. 
 
Komisja pozytywnie zaopiniowała  ww. projekt uchwały. 
 
Ad.6.6. w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Rzepina. 
 
Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
Ad.6.7. w sprawie uŜyczenia dla Stowarzyszenia Seniorów w Rzepinie. 
 

Burmistrz Dudzis  wyjaśnił, iŜ uchwała mówi o przekazaniu pomieszczenia w 
ZSO pomieszczenia dla Stowarzyszenia Seniorów w Rzepinie. 
Stowarzyszenie chciało zaistnieć i działać w MDK , lecz  mimo , Ŝe budynek 
jest pokaźny nie starczyło dla wszystkich miejsca. 
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W związku z tym , iŜ księgarnia która zajmowała miejsce w budynku ZSO 
wyprowadziła się, wobec czego jest propozycja uŜyczenia dla stowarzyszenia 
pomieszczenia w budynku ZSO w Rzepinie. 
Pytań na wniesiono. 
 
Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 

Protokółowała: 
 

 
          M.Szewczyńska                                            
                                                                     Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa… 
 
                                                                                  (-) Jarosław Dudzis 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

 
Protokół Nr 14/09 

z odbytego posiedzenia Komisji Rolnictwa… 
w dniu 24 listopada 2009 r. o godz. 14.30 

w sali konferencyjnej  Urzędu Miejskiej w Rzepinie. 
 
 

Obecni:                                            
 
1.Udziela Andrzej 

2.Bulcewicz BoŜena 
3.Dudzis Jarosław                  
4.Waszczyszyn Stanisław 
5.Radzik Marek 
6.Oczyński Grzegorz 
 

Komisja odbyła wspólne posiedzenie z Komisją Bezpieczeństwa… . 
Obradom przewodniczył – Przewodniczący Komisji … Pan Andrzej Udziela. 
Komisja zajmowała się opiniowaniem projektów uchwał , przygotowanych na 
sesję RM, która odbędzie się w dniu 26.11.2009r.  

 
Na wstępie komisja wysłuchała dyrektora MDK Pana Tomasza Sidorkiewicza, 
który poinformował , Ŝe w MDK są następujące etaty : 
-księgowa  - 1/3 etatu, 
-animator kultury – 1,0 etat ( w tym: kasjer, sekretariat, instruktor), 
-plastyk – 1,0 etat, 
-sprzątaczka  -0,5 etatu, 
-sprzątaczka – portier – 1, 0 etat, 
-konserwator-portier – 0, 5 etatu, 
-obsługa sprzętu audio-video – 1,0 etat (akustyk, kinooperator), 
-dyrektor – 1,0 etat. 
 
Drzeńsko – animator kultury – 1,0 etat 
 
Gajec – animator kultury – 1,0 etat 
 
 
Instruktorzy: 
Grupy teatralne, zespoły muzyczne, zespoły taneczne, koła zainteresowań – 
umowa zlecenie, umowa o dzieło lub wolontar iat. 
Obsługa  sprzętu estradowego – umowa zlecenie. 
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Sułów 
 
Opiekun świetlicy – umowa zlecenie 
 
 
Radów 
Serbów 
 
W kaŜdym z  wymienionych sołectw istnieje świetlica , w której pracuje osoba 
skierowana  z Urzędu Pracy na przygotowanie zawodowe lub staŜ. 
 
Ponadto przy MDK działają następujące zespoły i grupy : 
-Chór Wrzosy; 
-Kapela Kaziuki; 
-Shema; 
-młodzieŜowa grupa lokalna ; 
-dziecięca grupa wokalna; 
-variete- grupa taneczna i wiele innych. 
 

 
Działa równieŜ pracownia plastyczna – zajęcia - grupa młodsza od 5-7 lat. 
Grupa Horyzont –dzieci powyŜej 8 lat oraz grupa młodzieŜy i dorosłych. 
Prowadzona jest teŜ galeria , gdzie moŜna zobaczyć wystawę prac malarskich. 
Jest równieŜ Kino Chrobry (kinooperator –Mariusz Szpakowski). 
Poza tym odbył się plener malarski pt. „Inicjacje sztuki w Rzepinie 2009” zasięg 
pleneru był ogólnopolski, byli artyści od Krakowa po Gdańsk , prace zostaną 
pokazane  szerszej publiczności w formie kalendarza (pisemna informacja stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu). 
 
Ad.6.1. w sprawie zmian budŜetu i w budŜecie. 
Pani skarbnik wyjaśniła, Ŝe w wersji jaką radni otrzymali wcześniej było 
zapisane , Ŝe zwiększają się dochody. W chwili obecnej zmieniło się – dochody 
się zmniejszają w związku z tym , Ŝe OPS  wystąpił do Urzędu Wojewódzkiego 
o zmniejszenie środków , które  do końca roku nie zostaną wykorzystane i 
muszą być zwrócone do Urzędu Woj. - 143.380zł.są to środki na zasiłki na 
zadania zlecone (świadczenia rodzinne). 
 
Natomiast o kwotę 505zł. zwiększą się dochody – dotacja na zadania zlecone , 
środki z przeznaczeniem na składki na ubezpieczenie zdrowotne osób, które  
pobierają zasiłek z OPS. 
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Ponadto jest pilna potrzeba wymiany  pieca w przedszkolu nr 3 w Rzepinie – 
jest to kwota 23.000zł. (demontaŜ starego pieca i montaŜ nowego plus piec). 
Poza tym wypłynął problem słabego ciśnienia wody pomiędzy przedszkolem 
nr 2 , a budynkiem przy ul. Woj. Polskiego 4  (rury są zakamienione) – 
10.800zł. 
 

Pytań nie zgłoszono. 
 
Komisja pozytywnie zaopiniowała  ww. projekt uchwały. 
 
 
Ad.6.2. w sprawie zmiany uchwały nr XXVI/95.08 RM z dn.29.12.2008r. w 
sprawie przyjęcia GPPRPA i Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 
Rzepin na 2009r. 
 
Pani Ewa Sierant-Lipnicka wyjaśniła, , Ŝe w związku z tym , Ŝe wpłynęła 3 rata 
wpłaty za pozwolenie na sprzedaŜ napojów alkoholowych zwiększa się środki o 
kwotę 22.400zł. 
Środki będą przeznaczone na doposaŜenie placów zabaw. 
Pan J.Dudzis pytał , które place zabaw będą doposaŜone, 
Pani Sierant- lipnicka odpowiedziała, Ŝe plac przy ul. Chrobrego , a w następnej 
kolejności przy ul. H. Sawickiej. 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
Komisja pozytywnie zaopiniowała  ww. projekt uchwały. 
 

Ad.6.3. w sprawie stawek w podatku od nieruchomości. 
 

Pani Anna Antoszewicz poinformowała, Ŝe radny Dudzis prosił o podanie 
porównywalnej powierzchni budynków pod działalność gospodarczą z roku 
ubiegłego i z bieŜącego. 
W zestawieniu wykazano , Ŝe br. budynki obejmują powierzchnię 93,695m2. 
Natomiast w ub.r. była to powierzchnia 101.522m2 , a zatem jest spadek pow. 
budynków wiązanych z działalnością gospodarczą z uwagi na to, Ŝe jest kryzys i 
część  przedsiębiorców z działalności rezygnuje. Pan J.Dudzis zwrócił uwagę , 
Ŝe jest teŜ sporo przedsiębiorców , którzy rozpoczynają działalność. 
Pani Anna Antoszewicz poinformowała, Ŝe nie moŜna podawać powierzchni , 
poniewaŜ jest jeszcze miesiąc do końca roku i ta powierzchnia moŜe się 
zmienić- podano powierzchnie aktualne. 
Jeśli chodzi o grunty pod działalność gospodarczą- w br. 670.351m2  ,w  
ubiegłym roku 766.623m2. 
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Co to są grunty pozostałe pytał p.J.Dudzis. 
Pani Antoszewicz wyjaśniła, Ŝe są to wszystkie grunty , które nie  są związane z 
działalnością gospodarczą i nie są to grunty pod wodami. 
Grunty, które były opodatkowane jako grunty  pozostałe, w konsekwencji są 
gruntami rolnymi lub leśnymi. 
Wcześniej nie były kwalifikowane jako rolne. 
Podstawa do  tego jest informacją z ewidencji gruntów. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
 Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała  ww. projekt     
 uchwały. 
 

Ad.6.4.w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości. 
 
Pani Anna Antoszewicz poinformowała, Ŝe wkradł się drobny błąd jest napisane 
„ administrowaniem mieniem gminnym”  winno być „ administrowaniem  
mieniem komunalnym”. 
Pytań na wniesiono. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała  ww. projekt uchwały. 
 
Ad.6.5. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 
transportowych na terenie Gm. Rzepin. 
 
Pani Anna Antoszewicz poinformowała, Ŝe stawki w stosunku do roku 
ubiegłego nie uległy zmianie ze względu na to, Ŝe stawki podatku od środków 
transportowych są juŜ  i tak wysokie. W związku   z czym zachowały się  na 
poziomie roku ubiegłego.  
Pytań na wniesiono. 
 
Komisja pozytywnie zaopiniowała  ww. projekt uchwały. 
 
Ad.6.6. w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Rzepina. 
 
Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
Ad.6.7. w sprawie uŜyczenia dla Stowarzyszenia Seniorów w Rzepinie. 
 

Burmistrz Dudzis  wyjaśnił, iŜ uchwała mówi o przekazaniu pomieszczenia w 
ZSO pomieszczenia dla Stowarzyszenia Seniorów w Rzepinie. 
Stowarzyszenie chciało zaistnieć i działać w MDK , lecz  mimo , Ŝe budynek 
jest pokaźny nie starczyło dla wszystkich miejsca. 
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W związku z tym , iŜ księgarnia która zajmowała miejsce w budynku ZSO 
wyprowadziła się, wobec czego jest propozycja uŜyczenia dla stowarzyszenia 
pomieszczenia w budynku ZSO w Rzepinie. 
Pytań na wniesiono. 
 
Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 

Protokółowała: 
 

 
          M. Szewczyńska                                       Przewodniczący Komisji Rolnictwa…    
                     
                                                                                         (-) Andrzej Udziela 

 


